
Zápis z řádné Valné hromady

Česká Federace Aikidó z.s.

Tento dokument je zápisem z Valné hromady České Federace
Aikidó z.s, Vojtěšská 211/6, Praha 1 - Nové Město, 110 00,

IČ: 43003508

ze dne 25. května roku 2024

Valná hromada (dále jen „VH“) byla svolána v souladu se stanovami České Federace aikidó z.s.
(dále jen „ČFAI“) na den 25. května roku 2024 v 11:10 hod. do dódžó Aikido klub Třebíč, Tomáše
Bati 1087, 674 01 Třebíč a online spojení přes Teams.

Program VH:

1. prezentace a zahájení

1.b) volba předsedy VH

1.c) volba zapisovatele VH

2. návrh a schválení programu valné hromady

3. zprávy o činnosti za rok 2023/2024

3.a) zpráva Prezidenta

3.b) zpráva Technického komisaře

3.c) zpráva Sekretáře

3.d) zpráva Pokladníka

4. volby do orgánů spolku

4.a) volba Prezidenta

4.b) volba Sekretáře

4.c) volba Pokladníka

4.d) stav jmenování Technického komisaře

5. návrh rozpočtu na období 2024/2025 a dokončení sezóny 2023/2024

6. diskuze dle podnětů členů sdružení

6.a) spolupráce s jinými organizacemi

6.b) revize předpisů a schvalování

6.c) odměna členů Rady za uplynulé období

6.d) volná diskuze

7. návrh usnesení valné hromady

8. schválení usnesení valné hromady a závěr
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1. Prezence účastníků a zahájení Valné hromady ČFAI prezidentem organizace

VH zahájil cca v 11:15 prezident ČFAI Petr Dražan a přivítal všechny přítomné.

Sekretář ČFAI Michal Roder provedl prezenci a ověření, zda je VH usnášeníschopná.

Na základě sečtení podpisů na prezenční listině konstatoval sekretář ČFAI, že na VH je přítomno 11

zástupců (2 online) zastupujících 12 klubů z celkového počtu 14 aktivních klubů ČFAI a disponujících 30

hlasy ze 32 možných. Následně konstatoval, že VH je usnášeníschopná a je možné přistoupit k dalším

bodům jednání.

1.a) Volba předsedy VH

Navržen Petr Dražan. Následně bylo o návrhu hlasováno.

Výsledky hlasování: pro 26, proti 0, zdrželo se 4.

Tento návrh byl schválen 86,6 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a 1 zástupce se 4 hlasy se zdržel

hlasování.

1.b) Volba zapisovatele VH

Navržen Michal Roder. Následně bylo o návrhu hlasováno.

Výsledky hlasování: pro 30, proti 0, zdrželo se 0.

Tento návrh byl schválen 100 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování.

2. návrh a schválení programu valné hromady

Byl přednesen návrh na schválení programu VH dle programu, který byl součástí pozvánky a byl doplněn do

konečné podoby, která je v úvodu zápisu. Následně bylo o návrhu hlasováno.

Výsledky hlasování: pro 30, proti 0, zdrželo se 0.

Tento návrh byl schválen 100 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování.

3. zprávy o činnosti za rok 2023/2024

3.a) zpráva Prezidenta

Petr Dražan (Prezident ČFAI) přednesl zprávu Prezidenta ČFAI, která shrnula činnost organizace za

uplynulou sezónu 2023/2024. Následně bylo hlasováno o přijetí zprávy.

Výsledky hlasování: pro 30, proti 0, zdrželo se 0.

Zpráva byla přijata 100 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování.
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3.b) zpráva Technického komisaře
Ján Pertlíček (Technický komisař ČFAI) přednesl zprávu Technického komisaře ČFAI o technických

záležitostech (například: počty zkoušek a udělených technických stupňů, práce zkušebních komisařů,

technická úroveň ČFAI, počty trenérů a trenérských licencí) za uplynulou sezónu 2023/2024. Následně bylo

hlasováno o přijetí zprávy. Návrh Zdenka Reguliho na šihana proběhl, ohlášení čeká na duben 2025.

Výsledky hlasování: pro 30, proti 0, zdrželo se 0.

Zpráva byla přijata 100 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování.

3.c) zpráva Sekretáře
Michal Roder (Sekretář ČFAI) přednesl zprávu Sekretáře ČFAI za uplynulou sezónu 2023/2024 (počty členů,

klubů, spotřeba průkazů). Následně bylo hlasováno o přijetí zprávy.

Výsledky hlasování: pro 30, proti 0, zdrželo se 0.

Zpráva byla přijata 100 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování.

3.d) zpráva Pokladníka

Milan Valent (Pokladník ČFAI) přednesl zprávu Pokladníka ČFAI o hospodaření za uplynulou sezónu

2023/2024 a informace o stavu pokladny. Následně bylo hlasováno o přijetí zprávy.

Výsledky hlasování: pro 30, proti 0, zdrželo se 0.

Zpráva byla přijata 100 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování.

4. volby do orgánů spolku

4.a) volba Prezidenta

Na post Prezidenta navrhnut Petr Dražan. Ten přijímá nominaci. Žádný jiný návrh nebyl vznesen. Následné

bylo hlasováno o zvolení.

Výsledky hlasování: pro 26, proti 0, zdrželo se 4.

Petr Dražan byl zvolen Prezidentem 86,6 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a 1 zástupce se 4 hlasy se

zdržel hlasování.

4.b) volba Sekretáře
Na post Sekretáře navrhnut Michal Roder. Ten přijímá nominaci. Žádný jiný návrh nebyl vznesen. Následné

bylo hlasováno o zvolení.

Výsledky hlasování: pro 30, proti 0, zdrželo se 0.

Michal Roder byl zvolen Sekretářem 100 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel

hlasování.

3



4.c) volba Pokladníka

Na post Pokladníka navrhnut Milan Valent. Ten přijímá nominaci. Zmíněno, že z osobních důvodů bude chtít

odstoupit a má se hledat náhrada. Žádný jiný návrh nebyl vznesen. Následné bylo hlasováno o zvolení.

Výsledky hlasování: pro 30, proti 0, zdrželo se 0.

Milan Valent byl zvolen Pokladníkem 100 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel

hlasování.

4.d) stav jmenování Technického komisaře
Technický komisař je volen Technickou komisí. Technická komise po Valné hromadě znovu zvolila Jána

Pertlíčka Technickým komisařem, aby se synchronizovalo funkční období s nově zvolenými členy.

5. návrh rozpočtu na období 2023/2024 a dokončení sezóny 2024/2025

Prezident představil analýzu rozpočtů z let 2023, 2024 a návrh na 2025 - příjmy a pokles členské základny,

přehled akcí a náklady, plán na návštěvu Hombu dódžó. Přehled zdrojů příjmů. Snaha o zvýšení příjmů.

Přehled rezerv a stav pokladny.

Cíle – realizace mapy činnosti. Podpora technického rozvoje. Návštěva Japonska. Dokončit pravidla pro

japonské učitelské tituly – šihan, šidoin, fukušidoin. Zlepšení komunikace. Podpora klubů k navýšení

členské základny, podpora mládeže a dětí.

Diskuze o výrobě reklamních předmětů.

Následně bylo hlasováno o návrhu rozpočtu.

Výsledky hlasování: pro 30, proti 0, zdrželo se 0.

Návrh rozpočtu byl přijat 100 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování.

6. diskuze dle podnětů členů sdružení

6.a) spolupráce s jinými organizacemi

Jestli, jak, proč kontaktovat jiné aikidó organizace. Návrh na pozvání vedoucích organizací na národní i další

semináře. Povinnost zlepšovat vztahy s národními organizacemi dávají pravidla Aikikai.

6.b) revize předpisů a schvalování

Robert Peša měl prezentaci o členství, volebním systému a předpisech. Změny jsou potřeba k lepšímu

sladění s právními předpisy. Robert Peša vypracuje návrh na úpravu.
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6.c) odměna členů Rady za uplynulé období

Diskuze o odměňování, možnostech ČFAI. Z diskuze vznikly návrhy 5000 a 10000 pro člena Rady za uplynulé

funkční. Varianta 1 k hlasování je 10000 a v případě neschválení varianta 2 5000.

Následně se přistoupilo k hlasování o variantě 1.

Výsledky hlasování o variantě 1: pro 16, proti 14, zdrželo se 0.

Návrh rozpočtu byl přijat 53,3 % přítomných hlasů, 14 hlasů bylo proti a nikdo se nezdržel hlasování.

K hlasování o variantě 2 se nepřistoupilo díky schválení varianty 1.

6.d) volná diskuze

Slevy na seminářích se poskytují, ale nejsou sjednocené a správně propagované. Jaké jsou cíle slevy, koho

chceme podporovat (několikrát zmíněna mládež). Diskuze o cenách seminářů, snížená cena jako motivace

pro členství (i pro ty, kteří nedělají tak často zkoušky). Rada sníženou cenu využije na seminářích ČFAI a

vyhodnotí výsledek.

Zlepšení propagace a komunikace. Navrhnut Viktor Jurdič jako koordinátor.

7. návrh a usnesení valné hromady

Zapisovatel přednesl návrh usnesení VH, ke kterému nebyly žádné připomínky.

8. schválení usnesení valné hromady a závěr

Následně bylo hlasováno o schválení usnesení.

Výsledky hlasování: pro 30, proti 0, zdrželo se 0.

Usnesení bylo přijato 100 % přítomných hlasů, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování.

Prezident ČFAI přistoupil k ukončení valné hromady v 13:20 hodin, jelikož nikdo z přítomných neměl již
žádné dotazy ani připomínky.

Zápis vypracoval dne 30. června 2024:

Michal Roder

Správnost schválil:

Petr Dražan
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